

Edouard Durand est magistrat. Il a été juge des enfants à Marseille et Bobigny et formateur à l'École nationale de la magistrature. Il a été coprésident de la commission Violences du Haut conseil à l'égalité entre les femmes et les hommes et membre du comité d'experts de la Démarche de consensus sur les besoins fondamentaux des enfants en protection de l'enfance. Il a été coprésident de la Commission indépendante sur l'inceste et les violences sexuelles faites aux enfants (CIIVISE). Il est l'auteur de plusieurs livres dont « Protéger la mère c'est protéger l'enfant, violences conjugales et parentalité » (Dunod, 2022) « Défendre les enfants » (Seuil, 2022) et 160 000 enfants, violences sexuelles et déni social (Gallimard, 2024)

Édouard Durand is a magistrate. He has served as a juvenile judge in Marseille and Bobigny and has been a trainer at the National School of the Judiciary. He was co-chair of the Violence Commission of the High Council for Equality between Women and Men and a member of the expert committee for the Consensus Approach on the Fundamental Needs of Children in Child Protection. He co-chaired the Independent Commission on Incest and Sexual Violence Against Children (CIIVISE). He is the author of several books, including "Protecting the Mother is Protecting the Child, Domestic Violence and Parenthood" (Dunod, 2022), "Defending Children" (Seuil, 2022), and "160,000 Children, Sexual Violence and Social Denial" (Gallimard, 2024).